

2018-19 BSP#9 Group Time Discussion

[The word of God] stands as the support and energy of the Church...the food of the soul, a pure and perennial fountain of spiritual life. [天主聖言] 是教會的支柱與力量...靈魂的食糧：精神生活清澈不竭的泉源。(梵二啟示憲章 21)。

(A) For understanding Better 為求明白得更好 (15 minutes)

1. Jude employs up to 20 sets of triplets in his short letter. One example is “mercy, peace, and love” in 1:2. Please identify 3 more sets.
猶達在他的短信中僱用了多達 20 套三疊式語句。一個例子是 1：2 中的「仁慈、平安、愛情」。請再確定 3 套。
2. Many scholars maintain that certain ideas in 2 Peter came from Jude. Listed in here are 4 passages from 2 Peter and 2 from Jude. Please match up two of the passages from 2 Peter with the two passages from Jude based on this understanding. 2 Peter 1:3-11; 2:1-18; 3:1-3; 3:14-18. Jude 1:4-13; 1:16-18.
許多學者認為，伯多祿後書的某些觀點來自猶達書。這裡列出的是來自伯多祿後書的 4 段經文和來自猶達書的 2 段。請根據這一理解，將兩段伯多祿後書的經文與猶達書的兩段經文連結起來。伯多祿後書 1：3-11; 2：1-18; 3：1-3; 3：14-18。猶達書 1：4-13; 1：16-18。

(B) For Living Better 為求生活得更好(10 分鐘)

Jude calls us to “contend for the faith” that has been delivered to us so that the precious faith we have received is preserved and effectively handed on to others (1:3). What are the basic things we must do in order to implement Jude’s teaching effectively?

猶達呼召我們「應奮鬥，維護...信仰」（1：3）。這信仰已經傳遞給我們，以便我們把這領受了的寶貴信仰保存並有效地傳遞給他人。我們必須做些什麼基本事情，才能有效地實施猶達的教導？